

《单词百科:parallelism是什么意思?parallelism怎么发音?parallelism的解释和用法》

英语单词parallelism是什么意思?parallelism怎么读?parallelism怎么发音?简答网为您整理了parallelism的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



parallelism怎么读

parallelism的读音:[pær lel z m]

parallelism的意思

1、n.平行，对应，类似;

parallelism的近义词

1、analogy n.类似，相似;比拟，类比;类推;

2、correspondence n.通信, 往来书信;关联;

3、harmony n.融洽;和声;协调;

parallelism的双语例句

1、People's attitude is suspicion of axiom of choice and axiom of parallelism.

人们对平行公理和选择公理的态度都表现为:怀疑.

2、When you write a couplet, pay attention to antithetic parallelism and antithesis.

写对联时要注意排偶对仗.

3、It also enables batch metadata updates, which could reduce communications and increase parallelism.

这也是批元数据更新成为可能, 从而降低通信和提高并行.

4、I think he exaggerates the parallelism between the two cases.

我认为他夸大了两件事的相似之处.

5、The technique of eccentrically distributed loading for the improvement of parallelism in polishing is proposed.

提出了用于改善抛光平行度的偏心分布载荷技术.

6、Application of vector method to problems involving parallelism, perpendicularity and division of a line segment.

应用向量方法以解平行, 垂直及线段之分割等问题.

7、The last thing we should do is make any parallelism between the murderers and their victims.

我们最不应该做的一件事就是拿凶手和被害人来比较.

8、The parallelism in the classification of organisms and phytocoenoses is relised.

在认识上生物分类和植物群落分类是平行的.

9、Parallelism is one of the ways around the inherent stupidity and blindness of random

mutations.

并行是绕过随机变异固有的愚蠢和盲目的途径之一.

10、 Compared with other architectures, it has advantages of high parallelism, and no intermediate buffer.

与现有的结构相比, 该结构具有并行度高, 没有中间缓冲等特点.

11、 Thses schemes have good degree of parallelism and don't need numerical bound.

其优点是有很好的并行度,且无需引入数值边界.

12、 There is a parallelism between fatigue and the ability to sleep.

疲劳与能否入睡有关。

13、 The condition of being parallel; near similarity or exact agreement in particulars; parallelism.

平行状态,近似,类似: 相近的状况;非常相似或在细节上完全一致; 类似.

14、 Measure the straightness, parallelism and squareness.

测量直线度、 平行度和垂直度.

15、 The granularity of parallelism is one of the key problem in the parallel processing system.

并行粒度是并行处理系统的关键问题之一.

16、 The search agent was adopted because of the high parallelism and intelligence of the system.

采用智能搜索代理的设计框架,实现系统的高度并发性,使系统具有一定的智能性.

17、 The parallelism in the classification of organisms and phytocoenoses is realized.

人们已认识到生物分类和植物群落分类是平行的.

18、 SBM is a highly efficient synchronization mechanism supporting parallelism on operation level parallel.

SBM是支持操作级并行的一种有效的同步机制.

以上是简答网为您整理的parallelism怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/parallelism>

